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 تبریک سخنگوی شورای نگهبان 
به اسماعیلی

ســـخنگوی شـــورای نگهبـــان در تماســـی تلفنـــی با 
ســـعید اســـماعیلی دارنده مـــدال طـــای المپیک 
۲۰۲۴ پاریس قهرمانی در المپیک را به این ورزشـــکار 

تبریـــک گفت.
 هادی طحان نظیـــف عضو حقوقدان و ســـخنگوی 
شـــورای نگهبان در حســـاب کاربـــری اش در یکی از 
شـــبکه های اجتماعی نوشـــت: »فرصتی شـــد تا در 
تماســـی تلفنی، قهرمانی همشـــهری خوبم ســـعید 
اســـماعیلی لیوســـی را در المپیـــک ۲۰۲۴ تبریـــک 
بگویـــم. بـــه او گفتـــم خوشـــحالم که در این ســـن 
به جایـــگاه قهرمانی المپیک دســـت یافتـــه و البته 
مردم ایـــران به او امیدهـــا دارند؛ بله مـــردم ایران! 
چراکـــه وقتـــی او پرچـــم ایـــران را بالا برده اســـت، 
دیگـــر نـــه فقط متعلـــق به یک شـــهر بلکـــه متعلق 
به یک کشـــور اســـت. در روزگاری که برخی بر طبل 
نومیـــدی می کوبنـــد، پیـــروزی ایـــن عزیـــزان جای 

تقدیر دوچنـــدان دارد.«

یک قطعه زمین برای مدال آوران
مهـــرداد بذرپـــاش وزیر راه و شهرســـازی بـــه هر کدام 
از مـــدال آوران بازی های المپیـــک و پارالمپیک ۲۰۲۴ 

پاریـــس یک قطعـــه زمین پـــاداش می دهد.
 وزیـــر راه و شهرســـازی بـــا انتشـــار پیامـــی در صفحه  
شـــخصی اش در توئیتـــر نوشـــت:  »بـــه قهرمانـــان و 
مـــدال آوران عزیز و پرافتخـــار المپیـــک و پارالمپیک 

پاریـــس یـــک قطعـــه زمیـــن تقدیم می شـــود.«

 عابدینی با لایسنس بین المللی 
در کاپ آسیا

آرزو عابدینی اولین دختر موتورســـوار ایرانی، با صدور 
لایســـنس بین المللـــی اش توســـط کنفدراســـیون در 
کاپ آســـیا شـــرکت می کند. ایـــن اولیـــن حضور یک 
دختر موتورســـوار ایرانی در رشته ســـرعت در مسابقه 
برون مرزی اســـت. مســـابقات کاپ آسیا شـــهریور در 
تایلنـــد برگـــزار می شـــود. همزمان مســـابقات کراس 
قهرمانـــی جهـــان در شـــهر افیـــون ترکیـــه بـــا حضور 

شـــرکت کننده زن ایرانـــی برگزار خواهد شـــد.

رونمایی از کاراته کاهای مسافر آسیا 
با برگـــزاری مرحلـــه نهایـــی رقابت هـــای انتخابی تیم 
ملـــی کاراتـــه، ترکیب تیـــم ملی بـــرای قهرمانی آســـیا 
مشـــخص شـــد. بهنـــام دهقـــان زاده، پوریا اقدســـی، 
امیر مهدی زاده، بهنام عســـکری، مهدی خدابخشـــی 
و صالـــح ابـــاذری بـــه تریـــب در اوزان ۵۵-، ۶۰-، ۶۷- 
کیلوگـــرم، ۷۵-، ۸۴- و ۸۴+ کیلوگـــرم بـــا ثبت بهترین 
عملکـــرد در بخـــش کومیته انفـــرادی بـــه رقابت های 
قهرمانـــی آســـیا بـــه میزبانـــی چیـــن اعزام می شـــوند. 
بهمن عســـگری، صالح اباذری، محمود نعمتی، مهدی 
خدابخشـــی، مهـــدی عاشـــوری، علیرضـــا حیـــدری و 
مهدی گنـــج زاده با تصمیم کادر فنی در ترکیب کومیته 
تیمی هم شـــرکت می کنند. رقابت های قهرمانی آســـیا 
۳۰ شـــهریور تا یک مهرمـــاه در چین برگزار می شـــود.
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لبیب: با دوچرخه قهرمان المپیک رکاب زدمکارنامه غیر قابل دفاع پاروزنان در پاریس
در  قایقرانـــان  قایـــق  فائـــزه زمانـــی/ 
آب هـــای المپیـــک پاریـــس به ســـاحل 
نرســـید. فاطمـــه مجلـــل در انتخابـــی 
المپیـــک روئینـــگ ســـهمیه تک نفـــره 
گرفت و مهســـا جـــاور و زینـــب نوروزی 
با ســـهمیه قایـــق دونفره، بـــرای اولین 
بار در تاریخ این رشـــته با تاریخ ســـازی 
راهی پاریس شـــدند. علـــی آقامیرزایی 
کایـــاک و محمدنبـــی رضایـــی در  در 
کانـــوی 1000متر هم دو ســـهمیه آب های 
آرام را تصاحـــب کردنـــد و بـــرای اولین 
بـــار قایقرانی ایـــران با 5 قایقـــران راهی 
انتظـــار  درحالی کـــه  شـــد.  المپیـــک 
می رفـــت، تاریخ ســـازی ها در المپیـــک 
ادامه دار باشـــد امـــا این اتفـــاق نیفتاد 
کـــه هیـــچ، حتـــی قایقرانـــی انتظارات 
را هـــم بـــرآورده نکرد. هرچنـــد علیرضا 
بـــه  فدراســـیون  رئیـــس  ســـهرابیان 
روی خـــودش نیـــاورد و حتـــی از نتیجه 
پاروزنانـــش راضی بود. درســـت اســـت 
کـــه زور قایقرانـــی بـــه مـــدال المپیک 
نمی رســـد و ایـــن موضـــوع نیازمند یک 
امـــا  بلندمـــدت اســـت  برنامه ریـــزی 
به رغـــم اینکـــه قایقرانی ایران در آســـیا 
حـــرف اول را می زند، نتایج به دســـت 
آمده نشـــان می دهد در ســـطح جهانی 
هنـــوز هیچ حرفـــی برای گفتـــن ندارد. 

3 سال پیش نازنین مایی در روئینگ 
تک نفـــره المپیـــک توکیو بـــا یازدهمی 
تاریخ ســـازی کـــرد و کمـــی امیدوارمان 
کرد امـــا ایـــن دوره جـــاور و نـــوروزی با 
قـــرار گرفتـــن در جایگاه آخـــر و فاطمه 
مجلـــل بـــا بیســـت ویکمی امیدهـــا را 
ناامید کردند تا نشـــان دهنـــد روئینگ 
ایـــران بـــه جـــای پیشـــرفت، پســـرفت 
داشـــته اســـت. البته که حواشـــی هم 
در ایـــن نتایـــج بی تأثیـــر نبود و مهســـا 
جـــاور بـــا حاشیه ســـازی و ورود بی جا 
بـــه جریـــان لباس هـــای کاروان ایـــران 
و واکنش هـــای تنـــدش تمرکـــز تیم را 
بهـــم زد کـــه این موضـــوع خـــود جای 
بررسی دارد و نشـــان می دهد مسئولان 
فدراســـیون نتوانســـتند به درستی تیم 
را قبـــل از رویداد بزرگـــی مثل المپیک 

مدیریـــت کنند. 
از نتایـــج روئینگ که بگذریم قایقرانان 
آب هـــای آرام حتی بـــه نیمه نهایی هم 
صعـــود نکردنـــد تـــا ناکامـــی قایقرانـــی 
در پاریـــس تکمیـــل شـــود. برخـــاف 
روئینگی ها که ســـر فرصـــت یک ماهی 
اردو زدنـــد، ملی پوشـــان  در روســـیه 
آب هـــای آرام به خاطر عـــدم صدور ویزا 
حـــدود دو هفتـــه مانـــده بـــه المپیک، 
در ایتالیـــا اردو زدنـــد و کنـــار قایقرانان 

این کشـــور تمریـــن کردند کـــه عماً با 
اعزام نشـــدن فرقـــی نمی کرد و شـــاید 
اگر مســـئولان فدراســـیون برنامه ریزی 
بهتری داشـــتند و شـــرایط حضـــور آنها 
در اردوی برون مـــرزی زودتـــر فراهـــم 
می شـــد، نتایـــج بهتری هم به دســـت 
می آمد. شـــاید معضل اصلی قایقرانان 
در تمام این ســـال ها جدا از تجهیزات و 
قایق های به روز نشـــده، نبـــود اردوهای 
برون مـــرزی و رقابت بـــا قایقرانان دنیا 
در کاپ های مختلـــف جهانی، اروپایی 
و قـــرار نگرفتن ســـر خـــط رقابت های 
جهانـــی بود که اجـــازه نـــداد قایقرانان 
خودشـــان را محک بزننـــد. یعنی عماً 
قایقرانـــان در ســـال های قبـــل فقـــط 
تمرین کرده و بجز مســـابقات رســـمی 
آســـیایی با هیچ قایقران دیگری رقابت 
نکـــرده بودند و همیـــن موضوع باعث 
شـــد تـــا آنهـــا در ســـطح جهانـــی درجا 
بزنند. شـــاید وقتش رســـیده مسئولان 
ورزش بـــه جای تمرکز روی رشـــته های 
خاص ســـر کیســـه را شـــل کـــرده و به 
رشـــته هایی مثـــل قایقرانـــی بودجـــه 
بهتـــری بدهنـــد تا بـــا ســـرمایه گذاری 
در رشـــته های پرمدال مثـــل قایقرانی، 
مدال هایـــی  بعـــد  المپیک هـــای  در 

خوشـــرنگ را برداشـــت کنند.

مهـــری رنجبـــر/ علـــی لبیـــب رکابزن 
جـــوان، با اســـتراحت چنـــدروزه بعد 
از المپیـــک، دیشـــب بـــرای حضـــور 
در باشـــگاهش راهـــی چین شـــد. او 
بعـــد از تجربه المپیـــک 2024 پاریس 
امیـــدوار اســـت در المپیـــک بعـــدی 
مدال بگیرد: »من خوشـــحالم که در 
المپیـــک 2024 پاریـــس، خـــط پایان 
را رد کـــردم. امیـــدوارم با ایـــن تجربه 
2028 نتیجـــه بهتـــری  در المپیـــک 
بگیرم. شـــک نکنیـــد از ایـــن تجربه 
برای مدال قهرمانی آســـیا و بازی های 
آســـیایی اســـتفاده می کنم.« او که در 
21 ســـالگی در اولیـــن المپیک رکاب 
زده، رد شـــدن از خط پایـــان را اتفاق 
بزرگـــی می دانـــد: »پاریـــس اولیـــن 
المپیکـــی بـــود که من در 21 ســـالگی 
تجربـــه کـــردم. در اوج آمادگـــی در 
مســـابقه حرفه ای پا زدم و درخواست 
کمیته و وزارت برای رســـیدن به خط 
پایـــان را بعداز 16 ســـال محقق کردم 
کـــه اتفـــاق بزرگی بـــود. به نظـــرم با 
این نتیجه اعتماد فدراســـیون به من 
بیشتر شـــد و حتی کم کم فدراسیون 
به بقیه رکابزنان جوان و زیر 23ســـال 
لبیـــب  اعتمـــاد می کنـــد.«  بیشـــتر 
المپیـــک را شـــروع کارش می دانـــد: 

»هفتادو ششـــمی المپیـــک برای من 
تـــازه شـــروع کار اســـت. من بـــه این 
نتیجـــه بســـنده نمی کنـــم و می دانم 
راهی طولانی دارم. اواخر شـــهریورماه 
در قهرمانی جهان ســـوئیس شرکت 
می کنـــم، میدانـــی بـــزرگ و پلـــه ای 
برای پیشـــرفت. شـــک نکنیـــد از این 
بـــه بعـــد بیشـــتر از دوچرخه ســـواری 

می شـــنوید.«
از بی توجهـــی  پســـر تبریـــزی، امـــا 
مســـئولان اســـتانش خیلـــی دلخـــور 
اســـت: »من از حمایت هـــای رئیس 
فدراســـیون تشـــکر می کنـــم، چرا که 
حامی دیگـــری جز وی نداشـــتم، اما 
از مســـئولان اســـتانم توقـــع حمایت 
داشتم. شـــرایط مســـابقه استقامت 
جاده در هـــر دوره المپیـــک متفاوت 
اســـت و رکابـــزن باید شـــانس بیاورد 
تا مســـابقه در مســـیری تخصصی اش 
باشد، من هم بعد از 16 سال مسابقه 
را تمام کردم، اما مســـئولان اســـتانم 
هیـــچ حمایتـــی از من نکردنـــد. این 
بی توجهی و بی مهـــری به ارزش کارم 
ناراحت کننده اســـت، ولی یاد گرفتم 
دیگـــر توقـــع نداشـــته باشـــم. حتی 
آنهایـــی که فکـــر می کنند 7 ســـاعت 
رکابزنـــی ســـخت نیســـت، فقط یک 

بار 272 کیلومتـــر را پا بزنند تا متوجه 
شـــوند و البته از آنهایی که پیگیر کارم 
بودنـــد هم تشـــکر می کنـــم.« رکابزن 
جوان المپیکی خوشـــحال اســـت در 
پاریـــس، دوچرخـــه و تجهیزاتی مثل 
قهرمـــان المپیک داشـــته: »درســـت 
اســـت که دوچرخه مـــدل 2024 را در 
پاریـــس تحویـــل گرفتـــم اما بـــا چند 
روز تمریـــن با آن قلقش دســـتم آمد 
و بـــا چنـــد روز رکابزنـــی روحیه ام هم 
بـــالا رفـــت، چـــرا که مـــن بـــا همان 
تجهیزاتی پا زدم کـــه قهرمان بلژیکی 
المپیـــک  پـــا زد. همه تجهیـــزات لازم 
بـــرای مســـابقه را داشـــتم. البته این 
دوچرخه هم تحویل خودم داده شـــد 
تا در مســـابقات به اســـم ایـــران با آن 
رکاب بزنـــم.« به گفته لبیـــب، مربی 
بلژیکـــی او را به ســـمت حرفه ای گری 
بـــرد: »حضـــور ویگنـــز کنـــارم خیلی 
مثبـــت بـــود، چـــرا کـــه بـــا علـــم روز 
دنیـــا مربیگـــری می کنـــد. حتی روی 
مســـائلی کـــه به نظـــر ما مهـــم نبود، 
تأکیـــد داشـــت و با برنامـــه اش مرا به 
دوچرخه ســـواری حرفه ای بـــرد. قرار 
اســـت او کنار مـــا بماند و بـــا برقراری 
ارتبـــاط بـــا اروپـــا بیشـــتر پیشـــرفت 

» . کنیم

فدراســـیون کشتی از این هفته 
شـــروع به تصمیم گیری درباره 
تیم هـــای ملـــی کشـــتی آزاد و 

فرنگـــی می کند.
قـــرار محســـن کاوه و حســـن   
رنگـــرز تـــا بازی هـــای المپیـــک 
پاریـــس بود و طبیعی اســـت که 
بعـــد از ایـــن بازی هـــا بایـــد برای 
ادامـــه همـــکاری ایـــن قـــرارداد 

خ داده  تمدید شـــود امـــا اتفاقاتـــی ر
که با وجـــود نتایـــج درخشـــان بعید 
اســـت، این دو سرمربی بتوانند به کار 

بـــا فدراســـیون ادامـــه بدهند.
 هـــم تیـــم ملـــی کشـــتی آزاد و هـــم 
تیم ملی کشـــتی فرنگـــی در المپیک 
پاریس خـــوش درخشـــیدند اما حالا 
شـــرایط بـــه نحـــوی پیـــش رفتـــه که 
شـــاید منجـــر بـــه کناره گیـــری هر دو 
سرمربی شـــود و احتمالاً فدراسیون 
ایـــن هفتـــه بـــه دنبـــال گزینه هـــای 
جدیـــد بـــرای هدایت تیم ملـــی برود 
تـــا ملی پوشـــان اوزان غیـــر المپیکی 

را بـــرای جهانی آلبانـــی در اواخر مهر 
و اوایـــل آبـــان آمـــاده کنـــد. عملکرد 
هـــر دو تیـــم در تاریـــخ کشـــتی ایران 
کم نظیـــر بـــود و شـــاید همیـــن یـــک 
ســـؤال مهم باشـــد کـــه چرا شـــانس 
ســـرمربیان هـــر دو تیـــم بـــرای ادامه 
همکاری بســـیار اندک شـــده اســـت. 
حســـن رنگرز که با تیم ملی کشـــتی 
فرنگـــی نتیجه درخشـــانی را کســـب 
کرد، بعـــد بازگشـــت از پاریـــس خبر 
استعفایش رســـانه ای شد و حالا هم 
کمتر کســـی از او خبـــر دارد. با اینکه 
علیرضـــا دبیـــر از کار رنگـــرز رضایت 

کامل دارد اما انتشـــار خبر اســـتعفای 
او و ســـکوتش در این مدت وشـــایعه 
ابراز عاقـــه  اش بـــرای ورود به عرصه 
مدیریـــت، شـــانس رنگـــرز را بـــرای 
حضور مجـــدد در کادرفنـــی تیم ملی 
بـــه پایین تریـــن حد ممکن رســـانده 

. ست ا
 احتمـــالاً در ایـــن چنـــد روز دیداری 
بیـــن ســـرمربیان تیم ملـــی و رئیس 
فدراســـیون کشـــتی برگزار می شـــود 
تـــا تصمیم قطعـــی در این بـــاره اتخاذ 
شـــود. محســـن کاوه ســـرمربی تیـــم 
ملی کشـــتی آزاد هـــم به رغم عملکرد 

خوبی که داشـــت اما علیرضا 
شکســـت  دلیـــل  بـــه  دبیـــر 

ل هـــا  فینا ر  د ن  ا کشـــتی گیر
آزاد  کادر  از  چندانـــی  رضایـــت 
نـــدارد و تقریبـــاً تصمیـــم دبیـــر 

بـــرای کنار گذاشـــتن محســـن 
کاوه کاماً جدی اســـت. علیرضا 

دبیر در کشتی آزاد به دنبال گزینه 
مناسب می گردد و بزودی تصمیم 
خـــود را در این بـــاره می گیرد تا این 
تیـــم بـــا کادر جدید در مســـابقات 
جهانـــی اوزان غیرالمپیکی به روی 

تشـــک برود.

تغییر گسترده در کادرفنی تیم های ملی کشتی

کاوه و رنگــــرز با هــم مـــی رونـــد

12 سال با رؤیای طلای المپیک زندگی کردم

سعید اسماعیلی: می خواستم کشتی را کنار بگذارم
ه  ر ســـتا شـــک  ن  و بـــد  
کشـــتی ایـــران در بازی های 
المپیک سعید اسماعیلی بود؛ 
کشـــتی گیر 21ســـاله دزفولی که 
بـــا کشـــتی های دیدنـــی اش همـــه 
را بـــه وجـــد آورد و توانســـت در اوج 
دوران جوانـــی یک مدال مهم را بگیرد. 
کشتی های او بسیار تهاجمی و تماشایی 
بـــود و در نهایت هـــم با مدال طـــلا همراه 
شـــد. حالا ســـعید به شهرش برگشـــته و از 
انگیزه هایش برای ادامـــه موفقیت هایش 
گفـــت: »خیلـــی از مـــردم شـــهرم تشـــکر 
می کنـــم؛ اســـتقبال باورنکردنـــی از مـــن 
شـــد کـــه فکـــر نمی کـــردم واقعـــاً چنیـــن 
اتفاقـــی بیفتد. از لطـــف آنهـــا ممنونم که 
واقعـــاً روز خوبی برایم ســـاختند.« ســـعید 
اســـماعیلی درباره اینکـــه بـــرای اولین بار 
در رده بزرگســـالان بدون سابقه حضور در 
جهانی، المپیک را چطـــور دید؟ ادامه داد: 
»المپیـــک برای  من بســـیار هیجان انگیز و 
فوق العـــاده بـــود. دقیقـــاً یک ســـال پیش 
حضور در بازی های آســـیایی منتفی شد و 
واقعاً فکـــر نمی کردم در یک ســـال برگردم 
و بتوانـــم قهرمـــان المپیـــک شـــوم. البته 
رســـیدن به این مدال طلا رؤیـــای کودکی 
مـــن بـــود؛ 12 ســـال بـــه ایـــن مـــدال فکر 
می کـــردم اما فشـــار زیادی را در یک ســـال 
گذشـــته تحمل کردم و باید بابت زحماتی 

کـــه کادرفنـــی و علیرضـــا دبیـــر بـــرای  من 
کشـــیدند تشـــکر کنم.« قهرمـــان المپیک 
دربـــاره انتشـــار تصویـــری از او کنـــار بهداد 
ســـلیمی هم گفـــت: »اردوی نونهـــالان بود 
و همزمـــان اردوی تیـــم ملـــی وزنه بـــرداری 
هـــم برگزار می شـــد که بـــا بهداد ســـلیمی 
عکـــس گرفتـــم. از بچگی آرزویم رســـیدن 
به مـــدال طـــلای المپیک بـــود. وقتی یک 
قهرمـــان المپیک را می دیـــدم مدام خودم 
را در آن جایـــگاه می دیـــدم و خوشـــحالم 
که حالا توانســـتم رؤیای کودکـــی خودم را 

رقـــم بزنم.«
اســـماعیلی بـــا اشـــاره بـــه گرفتـــن مدال 
در حضـــور قهرمانـــان وزن 67 کیلوگـــرم 
ادامـــه داد: »وزن 67کیلوگـــرم واقعـــاً وزن 
ســـختی اســـت و در المپیـــک هـــم 8 یـــا 9 
مـــدال قهرمان جهـــان و المپیـــک در این 
وزن حضـــور داشـــتند. رقابت ســـختی بود 
ولی بـــه ایـــن موضـــوع آگاه بودم و ســـعی 
کـــردم که خـــودم را مقابل اســـم ها نبازم.«  
قهرمـــان المپیـــک دربـــاره اینکـــه انتقـــام 
ســـختی از کشـــتی گیر کوبایـــی گرفـــت، از 
برنامه ریزی برای شکســـت سانچز کوبایی 
در همان مجارســـتان خبـــر داد: »موضوع 
انتقام نبـــود اما همانجا )مجارســـتان( هم 
نشـــان دادم که از کشـــتی گیر کوبایی بهتر 
هســـتم. وقتی باختـــم و آن اتفـــاق رخ داد 
همانجـــا به مربیـــان گفتم کـــه در المپیک 

شکســـتش می دهم. اما این بار باتجربه تر 
بـــودم و توانســـتم بهتـــر کشـــتی  بگیـــرم و 
اجـــازه نـــدادم کاری از پیـــش ببـــرد. البته 
لطـــف خدا بـــود کـــه در این بازی هـــا بارها 
کمک کرد. مقابل کشـــتی گیر ارمنســـتانی 
یـــک لحظـــه فکر کـــردم همـــه چیـــز تمام 
شـــد اما خدا را شـــکر رأی داوران برگشـــت 
و من هم توانســـتم کـــه از ایـــن فرصت به 
بهترین شـــکل اســـتفاده کنـــم.« او درباره 
اســـتارت دوبـــاره و برنامه اش بـــرای آینده 
گفـــت: »من تازه کارم را در کشـــتی شـــروع 
کـــردم؛ فعـــلاً اســـتراحت می کنم امـــا این 
اســـتراحتم خیلی طولانی نیســـت و خیلی 
زود برمی گـــردم و می خواهم تـــا چند دوره 
در المپیـــک بمانـــم البته بایـــد ببینم خدا 
چه می خواهد.« ســـعید اســـماعیلی درباره 
پیراهنـــی که بعـــد از مدال طلا بـــه تن کرد 
هم گفـــت: »وقتـــی خبر فوت پســـرعمویم 
را شـــنیدم تمام امیـــدم را از دســـت دادم. 
روزی کـــه طلای المپیـــک را گرفتم دومین 
ســـالگرد فـــوت او بـــود و به همیـــن خاطر 
لباســـی را پوشـــیدم که عکســـش روی آن 
چاپ شـــده بود. خیلی دوســـتش داشتم 
و بعـــد از اینکـــه خبـــر فوتـــش را شـــنیدم؛ 
می خواســـتم کشـــتی را کنار بگذارم اما به 
لطـــف خدا و کمـــک دوســـتان و اطرافیانم 
برگشـــتم. الان هـــم مطمئنم کـــه او از این 

قهرمانی من بســـیار خوشـــحال اســـت.«

محسن وظیفه
خبرنگار

  برنز  آذرپیرا کشتی تهران را 
نجات می دهد

یکـــی از ایـــرادات ایـــران غیبـــت آزادکار در وزن ۵۷ 
کیلوگرم بـــود، امـــا در ۵ وزن دیگر همـــه آزادکاران 
ایران شـــانس مـــدال طا بودنـــد که بـــه راحتی از 
دســـت دادند. کشـــتی آزاد ایران در ســـنگین وزن 
مـــدال طـــا را بـــه راحتـــی از دســـت داد و بـــه طور 
قطع مقصر این شکســـت اشـــتباه در کـــوچ و خود 
ع بـــود، مـــدال طـــای وزن ۱۲۵  امیرحســـین زار
کیلوگـــرم راحت تریـــن مـــدال در کشـــتی آزاد بـــه 

می آمد. حســـاب 
ع سال گذشـــته در جهانی ۲۰۲۳ بلگراد حریف   زار
گرجســـتانی خـــود را بـــا نتیجه ۱۱ بر صفر شکســـت 
داده بـــود. گنـــو درحالی بـــه طای المپیک رســـید 
که بـــا توجه به ســـنش از نظـــر اســـتقامت و نفس 
توانایـــی کشـــتی در ۶ دقیقه را نداشـــت و کادرفنی 
ع و تاکتیک درســـت  گرجســـتان با آنالیـــز دقیق زار
در ایـــن مبارزه به پیروزی رســـید اما از لحاظ لیاقت 

و شـــخصیت، شایســـته این برتری نبود. 
نکتـــه مهـــم در تیم ملـــی کشـــتی آزاد مـــدال برنز 
امیرعلی آذرپیرا بود. آذرپیرا در این مســـابقات یک 
حریف فنی و خوب داشـــت و در صورت برتری برابر 
او بـــه طور قطع به مدال طای المپیک می رســـید. 
با مدال برنز آذرپیرا کشـــتی تهران دوباره زنده شـــد 
و از این پس شـــاهد تزریق خون تازه ای در کشـــتی 

پایتخت خواهیم بود.
  در وزن ۸۶کیلوگـــرم حســـن یزدانـــی بـــا اقتـــدار 
فینالیســـت شـــد و مبارزه های خوبی نیز از خود به 
نمایش گذاشـــت. او در مبـــارزه فینال بـــا توجه به 
مصدومیـــت از ناحیه کتف شکســـت خـــورد، نباید 
بـــا حریـــف خود درگیـــر می شـــد. او در آن شـــرایط 
باید بـــا زیرکتف زدن به پشـــت حریـــف می رفت تا 

او را بیشـــتر خاک کند. 
عموزاده بدون شـــک تـــا فینال، ســـتاره بی چون و 
چرای کشـــتی ما بـــود و توانســـت رقبای خـــود را با 
امتیاز عالی شکســـت دهد. در مبـــارزه فینال برابر 
حریـــف ژاپنی غافلگیر شـــد و اگر اشـــتباه زیرگیری 
و ســـپس خاک دادن به حریف را انجام نمی داد به 
طـــور قطع از این مبـــارزه با پیروزی خارج می شـــد.


